



BORANG PEMASANGAN KAIN RENTANG/BANNER/BANTING

PERATURAN PERMOHONAN

- I. Sila lengkapkan borang ini dalam 1 salinan, dihantar ke **Unit Komunikasi Korporat** terlebih dahulu untuk permohonan kelulusan pemasangan serta penentuan lokasi/saiz *banner* yang dibenarkan dan kemudian dikembalikan ke **Bahagian Pengurusan Fasiliti (BPF) 3 hari sebelum** tarikh pemasangan *banner* tersebut.
- II. Sekiranya pemohon adalah pelajar, pemasangan/pembukaan banner hendaklah dan boleh dilakukan oleh pelajar sendiri selepas mendapat kebenaran dari pihak Bahagian Pengurusan Fasiliti.
- III. Bahagian Pengurusan Fasiliti berhak membuka/menanggalkan mana-mana *banner* pada bila-bila masa tanpa perlu memaklumkan kepada pemilik *banner* tersebut bagi *banner* yang telah tamat tempoh penggunaannya atau atas arahan Pihak Pengurusan UiTM.

A. MAKLUMAT PEMOHON & NAMA PROGRAM/AKTIVITI			
NAMA PEMOHON		JAWATAN PEMOHON	
NO. TEL. PEJABAT		NO. TEL. BIMBIT/ RUMAH	
FAKULTI/BHG/UNIT		NO. PELAJAR/STAF	
NAMA PROGRAM/AKTIVITI			
B. LOKASI PEMASANGAN			
LOKASI	TARIKH PENGGUNAAN	TARIKH PEMASANGAN	TARIKH MEMBUKA
PINTU MASUK UTAMA			
PINTU KELUAR UTAMA			
PERSIMPANGAN DATARAN ILMU			
PERSIMPANGAN BENGKEL DIDE			
BERSEBELAHAN JALAN RAYA BYPASS SEMELING			
BERHAMPIRAN DEWAN PERDANA			
C. PENGAKUAN PEMOHONAN			
<p>SAYA MENGAKU BERSETUJU MEMATUHI SEMUA PERATURAN YANG DITETAPKAN DAN AKAN BERTANGGUNGJAWAB KE ATAS SEBARANG KEROSAKAN YANG BERLAKU. SAYA DENGAN INI * AKAN / TIDAK MENGAMBIL KEMBALI BANNER INI. SEKIRANYA SAYA TIDAK MENGAMBIL BANNER YANG TELAH DITURUNKAN OLEH PIHAK BPF DALAM/SELEPAS 7 HARI DARI TARIKH MEMBUKANYA, MAKA SELEPAS TEMPOH TERSEBUT, PIHAK BPF BERHAK MELUPUSKAN BANNER TERSEBUT.</p> <p>TANDATANGAN : TARIKH :</p> <p><i>* Potong yang mana berkenaan atau berkaitan.</i></p>			
D. KELULUSAN: UNIT KOMUNIKASI KORPORAT			
<p>SAYA TELAH MENYEMAK SEGALA BUTIRAN PEMOHON DAN KESESUAIAN LOKASI YANG DIPOHON .</p> <p>PEMOHONAN INI : LULUS / TIDAK LULUS</p> <p>TANDATANGAN</p> <p>JAWATAN DAN COP TARIKH :</p>			
E. PENGESAHAN: BAHAGIAN PENGURUSAN FASILITI			
<p>SAYA TELAH MENYEMAK SEGALA BUTIRAN PEMOHON DAN KESESUAIAN LOKASI YANG DIPOHON ADALAH SESUAI DAN MENYOKONG PEMOHONAN INI.</p> <p>TANDATANGAN : TARIKH :</p>			

TARIKH PENERIMAAN BORANG :